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     Styrelsemöte Örtoftabygdens byalag 

                                               protokoll 2025-01-21     

Närvarande: Björn Strandmark (ordförande), Anders Göth (vice ordf), Annika Nilsson 

(sekr), Tommy Nilsson (kassör), Christel Andersen, Kristina Sandberg, Vanja Gottlow och 

Anita Feurstein Bardun. 

 

Inbjudna: Bella Tingshammar och Eva Holmberg från valberedningen. 

 

Förhinder: Jörgen Mattiasson och Stina Mathiesen. 
 

 

Plats och tid: Folkets hus, tisdag 21 januari 2025 klockan 18.30 
 

1. Mötet öppnades och dagordning fastställdes. 

2. Kristina och Vanja valdes till justerare. 

3. Genomgång av föregående protokoll från möte 241126 samt extra styrelsemöte 25-01-

07, som lades till handlingarna. 

4. Valberedningen på besök – bokat informationsmöte den 11 februari kl. 18.30 i Folkets 

hus, för de som är intresserade av att engagera sig i byalaget. Det bjuds på kvällsfika. 

Bella håller i mötet och Bella tillsammans med Eva ordnar fika. Björn presenterar på 

mötet kring pågående arbete i styrelsen och de olika arbetsgrupperna. Personer kan 

anmäla sitt intresse på mötet och även maila till valberedningen med frågor och 

anmäla sitt intresse för att ingå i styrelsen eller arbetsgrupper.  

5. Ekonomi och medlemsantal: Vi blev116 medlemmar/hushåll 2024. Medlemskap för 

2025, vi är nu 74 medlemmar som har betalat medlemsavgift. Likviditeten är god.  

6. Kompensation utbetalas i januari för brand i häck under ljuspromenaden, se protokoll 

25-01-07. 

7. Evenemang 

a. Uppföljning av Julloppisen. Styrelsen är nöjda med evenemanget och hoppas på att 

arrangera även under 2025.  

b. Årsmöte är lördagen den 29 mars i Sockerbrukets matsal. Det blir ev. föreläsning om 

Sockerbrukets historia eller om slotten i bygden, Tommy kollar dessa föreläsare. Vi 

utlyser att man kan nominera årets Bybo för 2024 via mail till styrelsen, styrelsen 

utser vem som vinner detta. Tommy ordnar ett pris.  
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c. Vårfintdagen är lördagen den 12 april med skräpplockning i byarna och/eller 

bekämpning av jättelokor i Furet. Aktivitet i Furet är med föredrag, workshop och 

praktik, dvs borttagning av jättelokor, tillsammans med Lilla Harrie Byalag, 

Länsstyrelsen och ev scouterna. Mer information kommer om tex lämplig klädsel för 

att skydda mot jättelokans gift och lämpliga verktyg att använda. Byalaget hoppas 

kunna arrangera tillsammans med övriga föreningar att det bjuds på enklare fika 

och/eller mat. Uppföljning av frågan på kommande styrelsemöten kring vem som gör 

vad och är punkt på inplanerat föreningsmöte. 

d. Kulturgruppen har planerat för Öppen verkstad den 16 februari och Bokens dag den 

10 maj. 

e. Föreläsning ”Social medier – möjlighet eller belastning?” Planeras in i vår. Annika 

kontaktar föreläsare för datum. 

8. Arbetsgrupper 

a. Utbyggnaden av Örtoftaverket – nytt informationsmöte den 23 januari, några från 

styrelsen kommer vara där. 

b. Arbetsgruppen för Toftaholm – möte planeras under våren med Kraftringen och 

Nordic Sugar för att presentera arbetsgruppens förslag på hur sponsringen kan 

användas.  

c. Hjärtstartare – inget nytt, inga besked kring sökta medel. 

9. Övrigt  

a. Medel för landsbygdsutveckling – Eslövs kommun utreder möjligheten att anlägga 

multisportbana i Örtofta. Beslut väntas första kvartalet 2025. Nya medel planeras för 

landsbygdsutveckling från Eslövs kommun, Christel undersöker i byalagsrådet kring 

detta. 

b. Byalagsblad #1 2025 – Påminnelse om medlemsavgift 2025, detta blev stort 

genomslag 2024, även generell information om byalaget, arbetsgruppen Toftaholm, 

valberedningen informerar, vårens evenemang mm. Björn skriver samman och 

styrelsen hjälps åt att dela ut. 

c. Föreningsmöte är onsdagen den 26/2 – där kommer det att diskuteras vårtfintdagen 

med bekämpning av jättelokor, arrangemang av valborgs firande, ev sommarloppis 

mm. 

d. Beredskapsinventering i byarna – fråga från Eslövs kommun om styrelsen önskar 

arbeta vidare i frågan, beslut om inget aktivt arbete i dagsläget. 

e. Utbyggnaden av Väggarp – Inget nytt besked från kommunen. 

f. Pendlarparkering i Örtofta – Inget nytt på dagens möte. Byggstart planeras under 

2025. 

g. Boka vårens styrelsemöten – förslag 18/3 och 20/5.  

 

10. Nästa möte blir den 18/3 och Björn fixar fika. 
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11. Ordförande avslutar mötet. 

 

 

Vid protokollet:   

 

……………………………     

Annika Nilsson  

 

Justeras:  

 

Vanja Gottlow                             Kristina Sandberg 

 

……………………………        ……………………………… 

 


